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Sēde sasaukta 2023.gada 7.augustā plkst.08:30  

Sēde atklāta 2023.gada 7.augustā plkst.08:30 

 

Sēdi vada Bauskas novada domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks 

 

Sēdē piedalās 16 Bauskas novada domes deputāti:  

Bauskas novada domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, deputāts Voldemārs Čačs, 

deputāts Guntis Kalniņš, deputāts Juris Krievs, deputāts Mārtiņš Mediņš, deputāte Ināra 

Pētersone, deputāte Līga Rimševica, deputāte Līga Jankova, deputāts Raitis Ābelnieks, 

deputāte Solveiga Lineja, deputāts Vilnis Gailums, deputāts Jānis Siugalis, deputāts Jānis 

Kalniņš (attālināti), deputāte Laine Baha, deputāts Rihards Melgailis, deputāte Inita 

Nagņibeda 

 

Sēdē nepiedalās: 

domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis – ikgadējā atvaļinājumā 

deputāts Mārtiņš Cimermanis – darba dēļ 

deputāts Jānis Dūmiņš – darba dēļ 

 

Sēdē piedalās: 

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, Bauskas novada administrācijas vadītājs Edgars 

Paičs, datorsistēmu un datortīklu administratore Krista Sondore, datorsistēmu un datortīklu 

galvenais administrators Ingemārs Avotiņš, Attīstības un būvniecības departamenta vadītājs 

Mārtiņš Veinbergs, Būvniecības nodaļas vadītājs Ralfs Simanovičs, Attīstības un plānošanas 

nodaļas vadītāja Ilze Tijone, vecākā projektu vadītāja Jolanta Kalinka, Ekonomikas un finanšu 

departamenta vadītāja Indra Latviete, Administratīvā departamenta vadītāja Līga Kausiniece, 

Juridiskā un iepirkumu departamenta Juridiskās nodaļas vadītāja Evita Grigorjeva, sabiedrisko 

attiecību speciālists Artūrs Dulbe 

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece. 

 

Domes sēdes norisi ieraksta audiovizuālā formātā. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022. – 2028.gadam 

Investīciju plānā. 

2. Par aizņēmumu prioritārā investīciju projekta “Pilsrundāles vidusskolas fasādes 

atjaunošana” īstenošanai. 
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1.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022. – 2028.gadam Investīciju 

plānā. 

 

(I.Tijone, I.Pētersone, V.Čačs, A.Mačeks, L.Baha, J.Kalinka, R.Simanovičs) 

 

Ziņo: I.Tijone. 

 Grozījumi tika veikti sekojošās sadaļās: Nr.17.1.12.1. “Pilsrundāles vidusskolas fasādes 

atjaunošana”, Nr.41.23. “Bauskas pilskalna teritorijas labiekārtošana”, Nr.68.1.16. “Seguma 

maiņa objektā “Bauskas pilsētas Biržu iela no Dārza ielas līdz Biržu 23, Bauskā””, Nr.68.1.17. 

“Seguma maiņa objektā “Ceriņu ielas posms no Dārza ielas līdz Biržu ielai, Bauskā””. Veikti 

precizējumi kopējās izmaksās Nr.35.3. un Nr.35.3.1. “Energoefektivitātes paaugstināšana sporta 

skolas “Dartija” ēkai 1.un 3.kārta” un būvdarbiem Iecavas pilsētā.  

 I.Pētersone jautā par Bauskas pilskalna labiekārtošanas grozījumiem. I.Tijone atbild, ka 

sakarā ar  izsludināto kārtu publiskās vides atjaunošanai tika precizēts projekta nosaukums. 

 V.Čačs jautā par projektu limitiem saistībā ar ārtelpu projektiem un norāda uz Bauskas 

Valsts ģimnāzijas stāvlaukuma sakārtošanas paredzēšanu projektos. I.Tijone atbild, ka limits ir 

divi projekti, viena stāvlaukuma izbūve netiek atbalstīta; liela nozīme tiek piešķirta zaļās-zilās 

infrastruktūras atbalstam teritorijā, kā arī teritorijas platībai. A.Mačeks papildina, ka pēc iespējas 

šis stāvlaukums tiks sakārtots atbilstoši projektu programmām. L.Baha papildina par 

programmas kritērijiem. J.Kalinka papildina, ka viens no programmas kritērijiem ir publiska 

pieejamība, kā arī tā paredz publiskās ārtelpas attīstību, Bauskas pilsētā divas teritorijas ir 

atbilstošākās programmas kritērijiem – Bauskas pilskalna teritorija un aktīvās atpūtas parka zona 

aiz Bauskas peldbaseina.   

 I.Pētersone aktualizē jautājumu par Vecsaules pamatskolas un sporta zāles projektēšanas 

darbiem, vai ir zināmi realizācijas posmi. A.Mačeks atbild, ka tiks precizēts pēc iepirkuma. 

I.Tijone papildina, ka pa etapiem netiek dalīts, būtiski ir iepirkuma rezultāti un precīzas summas. 

I.Pētersone turpina, vai Vecsaules skolai ir izsludināts iepirkums projektēšanai. R.Simanovičs 

atbild, ka šonedēļ tiks iesniegts pieteikums. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Vilnis 

Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris 

Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 345 “Par grozījumiem Bauskas novada 

Attīstības programmas 2022. – 2028.gadam Investīciju plānā”. 

 

 

2.p. 

Par aizņēmumu prioritārā investīciju projekta “Pilsrundāles vidusskolas fasādes 

atjaunošana” īstenošanai. 
 

(R.Simanovičs, L.Baha, J.Krievs) 
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Ziņo: R.Simanovičs. 

 Sakarā ar Pilsrundāles vidusskolas ēkas fasādes daļas avārijas stāvokli, projekta ietvaros 

plānots veikt ēkas fasādes krāsošanu, lokālbojājumu labošanu un ventilējamās fasādes daļas 

atjaunošanu. Ir veikta iepirkumu procedūra, atbilstoši rezultātiem būvdarbu izmaksas sastāda 

449 428,40 EUR, ieskaitot PVN. Paredzēts ņemt ilgtermiņa aizņēmumu 382 014,14 EUR apmērā 

Valsts kasē, pašvaldības 2023.gada budžetā paredzot nepieciešamo līdzfinansējumu 67 414,26 

EUR apmērā.  

 L.Baha jautā, kad tika veikti siltināšanas darbi un vai minētā summa ir atbilstoša 

iepirkuma rezultātiem. R.Simanovičs atbild, ka siltināšana tika veikta 2014.gadā, summa atbilst 

iepirkuma rezultātiem.  

 J.Krievs jautā, kad tiks sākti un beigti būvdarbi, un kas nodrošinās būvuzraudzību. 

R.Simanovičs atbild, ka tos uzsāks pēc aizņēmuma saņemšanas aptuveni septembrī; 

būvuzraudzību veiks administrācijas Būvniecības nodaļa. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Vilnis 

Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris 

Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 346 “Par aizņēmumu prioritārā 

investīciju projekta “Pilsrundāles vidusskolas fasādes 

atjaunošana” īstenošanai”. 

 

 

 

Sēdi beidz 2023.gada 7.augustā plkst.08:51. 

 

 

Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes sēdes lēmumi uz 3 lp. 

2. Bauskas novada domes priekšsēdētāja vietnieka A.Mačeka izsludinātā darba kārtība uz 1 

lp. 

3. Bauskas novada Attīstības programmas 2022.-2028.gadam Investīciju plāns uz 149 lp. 

 

 

 

 

Sēdes vadītājs       Aivars Mačeks 

 

 

Sēdes protokolētāja      Ieva Skujeniece 

 


